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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:874 Trafikverkets avgifter för föreningar

Trafikverkets höga avgifter får mycket negativa konsekvenser för ideella 
föreningar runt om i Sverige. Myndighetens avgifter hotar genomförandet 
av idrottstävlingar, cruisingar och midsommarfiranden. Jag har träffat och 
diskuterat problemen med många föreningar. 

Jag har vid ett flertal tillfällen ställt frågor om detta och debatterat med 
infrastrukturminister Andreas Carlson. I anslutning till vår senaste 
interpellationsdebatt den 5 april 2024 beslutade regeringen torsdagen den 4 
april att Trafikverket skulle avstå från att ta ut avgifter för resterande månader 
av 2024. Ett liknande regeringsbeslut togs också för del av 2023. Fakta i frågan 
visar att regeringen har varit långsam och otydlig och alltid kommit med 
kortsiktiga sista minuten-lösningar. Regeringen agerade tyvärr inte annorlunda i 
år. Trots frågor och interpellationer har föreningarna inte fått något långsiktigt 
besked. 

Ingen ideell förening kan på sikt bedriva en bra verksamhet med de här 
villkoren. Trafikverket vill ha in ansökningar från de ideella föreningar som vill 
anordna arrangemang på statliga vägar sex månader innan arrangemanget. Som 
det är nu vet ingen hur situationen ser ut för 2025; regeringens kortsiktiga 
lösning sträcker sig bara till 2024-12-31. 

Med anledning av detta är min fråga till statsrådet Andreas Carlson:

 

Kommer statsrådet och regeringen att besluta om en lösning för Sveriges alla 
ideella föreningar för 2025 och framåt innan 2024-06-30, så att 
vinterarrangemang såsom skidtävlingar kan genomföras 2025?

………………………………………

Lars Isacsson (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-05-08
Besvaras senast
2024-05-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


